
 

 

28/10   DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE  KL. 17.00 – 19.00 + SPISNING 
17.00 – 18.00 hver for sig 

Skole: Grønhøjskolen 
Mødested: Havndal Skole 
Mødedatoer: 21/8, 25/9, 28/10, 27/11, 29/1, 26/2, 2/4, 21/5, 18/6 

� Jes (næstformand)     valgt for 4 år - på valg skoleåret 25/26  
� Michael     valgt for 4 år  - på valg skoleåret 25/26 
� Henriette Valgt for 2 år (evt 4 år til valg 25/26) 
� Louise (formand),  valgt for 4 år - på valg skoleåret 25/26 
� Charlotte (Eliot 1A) Valgt for 4 år 25/25 – 27/28 
� Søren Wedel (Carl 1B) Valgt for 4 år 25/25 – 27/28 
� Maiken Andersen Valgt for 4 år 25/25 – 27/28 
� Anne Ranch Suppleant nr. 1 Valgt for 2 år (evt 4 år til valg 25/26) 
� Fedja Borzac Suppleant 2 Valgt for 2 år (evt 4 år til valg 25/26) 
� Edith   Repræsentant for personale og TR pæd. 
� Birgitte  Repræsentant for personale 
� Kasper Schou  viceskoleleder 
� Rune Høst  afdelingsleder 
� Mette Gudum   Skoleleder 
� Maya 9.A   (Elevrådsformand) 
� Frida 8.A  (Elvrådsnæstformand) 

 
1. Nyt fra Elevrådet   
2. Nyt fra Ledelsen 

a. Økonomi 
b. Personale 
c.  

3. Info fra formand  
4. Opfølgning på aktindsigten vedr. tildeling og konklusionen på analysen fra forvaltningen 
5. Princip for budgetbehandling – forslag (se bilag) 
6. Høring af analyse af bygningsmasse på skoler - https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-

og-indflydelse/hoeringer-og-afgoerelser/analyse-af-skolernes-bygningsmasse-
udviklingsplaner-for-skolerne/ 
Specifikt om GRO – se bilag 
 

I høring: Analyse af skolernes bygningsmasse – udviklingsplaner for skolerne  
Skole- og uddannelsesudvalget vedtog den 7. oktober 2024 at sende en didaktisk og pædagogisk analyse af skolernes 
bygningsmasse, som indeholder udviklingsplaner for skolerne, i høring på Randers Kommunes høringsportal frem til 
den 15. november 2024.  
I forbindelse med en prioritering og udmøntning af udviklingsplanerne sendes et forslag om, at der udvælges 
modelskoler, hvor der i særlig grad fokuseres på arbejdet med at etablere stærke børnefællesskaber, ligeledes i høring 
frem til 15. november 2024.  
Scenarier og udviklingsplaner for skoler i Sydbyen; Kristrup Skole, Søndermarkskolen og Tirsdalens Skole er ikke en del 
af høringen, da de behandles politisk på et senere tidspunkt.  

Kontakt: Gina Renosto, grr@randers.dk  
 

7. Evt. 
 

8. 18.00 – 19.00 + spisning        Fællesdagsorden – se bilag. Og link 
https://docs.google.com/document/d/1ubn34bfr7yh2ARWeEV-
kGcFJDCCaL2GQ/edit?usp=sharing&ouid=104733605324814149562&rtpof=true&sd=true 

https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-og-indflydelse/hoeringer-og-afgoerelser/analyse-af-skolernes-bygningsmasse-udviklingsplaner-for-skolerne/
https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-og-indflydelse/hoeringer-og-afgoerelser/analyse-af-skolernes-bygningsmasse-udviklingsplaner-for-skolerne/
https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-og-indflydelse/hoeringer-og-afgoerelser/analyse-af-skolernes-bygningsmasse-udviklingsplaner-for-skolerne/
https://docs.google.com/document/d/1ubn34bfr7yh2ARWeEV-kGcFJDCCaL2GQ/edit?usp=sharing&ouid=104733605324814149562&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1ubn34bfr7yh2ARWeEV-kGcFJDCCaL2GQ/edit?usp=sharing&ouid=104733605324814149562&rtpof=true&sd=true


 

 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Hvis I melder afbud sender I mail til Mette Gudum. 

Mødested: Grønhøjskolen 
Mødedato: 28-10-2024                                                     
Deltagere:  

� Louise (formand),  valgt for 4 år - på valg skoleåret 25/26 
� Søren Wedel   Valgt for 4 år 25/25 – 27/28 
� Charlotte  Valgt for 4 år 25/25 – 27/28 
� Anne Ranch Suppleant nr. 1 Valgt for 2 år (evt 4 år til valg 25/26) 
� Fedja Borzac Suppleant 2 Valgt for 2 år (evt 4 år til valg 25/26) 
� Edith   Repræsentant for personale og TR pæd. 
� Birgitte  Repræsentant for personale 
� Kasper Schou  viceskoleleder 
� Rune Høst  pædagogfaglig leder 
� Mette Gudum   skoleleder 
� Maya 9.A   (Elevrådsformand) 
� Frida 8.A  (Elvrådsnæstformand) 

 
Afbud: 

� Jes       (næstformand),      valgt for 4 år - på valg skoleåret 25/26  
� Maiken Andersen Valgt for 4 år 25/25 – 27/28 
� Michael     valgt for 4 år  - på valg skoleåret 25/26 
� Henriette Valgt for 2 år (evt 4 år til valg 25/26) 

 
1. Nyt fra Elevrådet   

a. Skoleavis 
Mellemtrinnet vil gerne lave en skoleavis.  
Det vil være et projekt, som fortrinsvis vil være i fritiden. Opfordring til at det kommer ud i 
klasserne på både mellemtrin og i udskoling, hvem der vil være med til at lave den. Dorte 
Sørensen er tovholder. 

b. Eleverne har valgt repræsentant til Randers Fælles Elevråd og skolerådet. 
2. Nyt fra Ledelsen 

a. Økonomi 
i. Ledelsen vil gerne lave en nemt tilgængelig opsætning af økonomien jf. princip for 

budgetforhandling. 
Forventet resultat i 2024 er -500.000, hvilket skal lægges oveni underskuddet fra 
sidste år på -560.000.  
Ledelsen anser resultatet som fornuftigt ift. de udgifter, der er til køb af pladser til 
ekstern visitation af elever. 
Ledelsen er i dialog med forvaltningen om, hvordan der kan spares mere for at 
indhente underskuddet.  

ii. De ansøgte fondsmidler til naturfaglige udeområder på 750.000 er imødekommet. 
b. Personale 

Annette begynder som AKT-medarbejder d. 1. november 
Olivia er begyndt som dansk-, engelsk- og idrætslærer d. 1. oktober. 

c. Rangering 
Skolen har en god løfteevne og et godt karaktergennemsnit. 

3. Info fra formand  
a. Møde m. de andre skolebestyrelsesformænd hvor relevante bøvleemner er til debat. 

4. Opfølgning på aktindsigten vedr. tildeling og konklusionen på analysen fra forvaltningen 



 

 

a. Forvaltningen har lavet en rapport til politikerne, hvori tildelingsmodellen bliver stadfæstet 
og det samtidigt fastslås, at et underskud ift. køb af pladser må være pga. mangelfuld 
pædagogisk indsats for de pågældende børn i almenskolen. 

b. Skolebestyrelsen vil gerne fortsætte med at dykke ind i tildelingsmodellen og stille 
spørgsmål f.eks. om, hvorfor der er så stor forskel på den statslige socioøkonomiske model 
og tildelingsmodellen. Louise og Charlotte arbejder videre. 

5. Princip for budgetbehandling – forslag (se bilag) 
a. Godkendt med en præcisering af, at der er tale om skoleårsbudget. 

6. Høring af analyse af bygningsmasse på skoler - https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-
og-indflydelse/hoeringer-og-afgoerelser/analyse-af-skolernes-bygningsmasse-
udviklingsplaner-for-skolerne/ 
Specifikt om GRO – se bilag 

a. Bestyrelsen laver et høringssvar, hvor placeringen af eleverne fra Tørring, hvis dette lukkes, 
bliver præciseret samt at ønsket om prioritering af renovering af naturfagslokalerne 
genfremsættes. 

7. Evt.   
Tørring ønsker sig noget legeplads til fysisk aktivitet.  
 

Næste møde d. 27. november 2024 vi starter sammen kl. 17.00 til 20.00  
 
 
 
Fælles skolebestyrelsesmøde Havndal børneby og Grønhøjskolen 28. oktober 2024 18-19 
 
1. Princip for klassedannelse og evaluering af samarbejdet i forbindelse med overgangen i 2024   

 
Der er bred enighed om, at princippet og processen fungerer rigtig godt.  
Personalet vil højne fokus på, at der i den uge, hvor havndaleleverne er på Grønhøjskolen, vil være 
lidt flere fællestiltag uden at ambitionerne overstiger det, der i virkeligheden kan lade sig gøre. 
Især den gennemarbejdede klassedannelse har givet ledelserne rygstød til at tage imod de få 
henvendelser, der har været derom. 
Princippet fortsætter derfor. 
 
 

2. Ideer til fællesarrangementer for alle forældre 
 
Sundhedsplejersken ang. søvn (har GRO i pipeline) 
Sociale medier (har GRO afholdt) 
Det fællesskabsorienterede mobbesyn (vil begge bestyrelser tænke over til næste fællesmøde) 
Måske vil det være godt med et af forældre opfattet ”hot shot”, for at få dem til at komme 
 
 
 
 
 
 

https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-og-indflydelse/hoeringer-og-afgoerelser/analyse-af-skolernes-bygningsmasse-udviklingsplaner-for-skolerne/
https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-og-indflydelse/hoeringer-og-afgoerelser/analyse-af-skolernes-bygningsmasse-udviklingsplaner-for-skolerne/
https://www.randers.dk/demokrati/indsigt-og-indflydelse/hoeringer-og-afgoerelser/analyse-af-skolernes-bygningsmasse-udviklingsplaner-for-skolerne/


 

 

3. Fælles skolebestyrelsesmøder 
 
Drøftelse af indholdet på fælles skolebestyrelsesmøder. 
Fortsat to møder om året, hvor der lægges endnu mere vægt på kendskabet til samarbejdet, 
hinandens praksis og hvem der sidder om bordet.  
Formændene laver udkast. 
 

4. Evt. 
 
Intet at notere. 
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